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Ungdomsrådet PS 11.05.2017 

 
 
Områdeplan for Midtmarka og Rotemyra  
Uttale frå ungdomsrådet 
 
Vedlegg: 
05.03.17+Notat+frå+Opus+i+samband+med+revisjon+av+plangrense+Midtmarka+og+Rotemyra(293
737) 
20.03.17+Framlegg+til+ny+plangrense,+områdeplan+Midtmarka+og+Rotemyra(293736) 
Framlegg+til+utvida+plangrense+og+revisjon+av+planprogram,+områdeplan+for+Midt(2) 
Offentleg+ettersyn+utviding+av+plangrense+og+revisjon+av+planprogram(298892) 
Offentleg ettersyn, utviding av plangrense og revisjon av planprogram 
 
Saksopplysningar: 
Bakgrunn  

Kommunestyret i Meland vedtok i møte 15.10.2014, sak KS-59/2014, oppstart av ein offentleg 
områdeplan for Midtmarka og Rotemyra på Flatøy. Til vedtaket er det knytt eit planprogram som gjer 
greie for planformål, prosess, medverknad, konsekvensutgreiingar med meir.    

Føresetnadane for planarbeidet har endra seg undervegs i prosessen. I møte 29.03.17, sak FS-
38/2017,- slutta difor Formannskapet i Meland seg  til framlegg om utviding av plangrensa og 
revisjon av planprogram for områderegulering med konsekvensutgreiing av Midtmarka og Rotemyra 
på Flatøy i Meland kommune.  

Framlegget til endring av plangrense og planprogram vert no sendt til offentleg ettersyn for innspel 
frå offentlege etatar og aktuelle partar.  

Aleksander Helle informerar som saka i møtet. 

Vurdering 

 

Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 



 

 

Konklusjon 

 

Ungdomsrådet tek orienteringa til vitande og utformar vedtak i møtet. 
 

 

 

 

 
Framlegg til vedtak: 
Skriv framlegg her 

 
Ungdomsrådet - 30/2017 
 
UR - behandling: 
Aleksander Helle persenterte kort saka i møtet. Han gjekk gjennom bakgrunnen, med fokus på 
byggetrinn 1 og redegjør for bakgrunnen for endringar i planområde. I nord er det for å betre 
tilkoblingar av veinett og utviklig av naturområde til fritidsføremål. I sør er behovet frå veivesenet i 
forhold til ei utviding av E39, behov knytta til lokalvei i byggefase 1 og sykkelsti.  

 
UR -  vedtak: 
"Ungdomsrådet er for utvidinga i Nord, men ønskjer ei tydeligare avklaring for planane rundt 
utvidinga i sør." 

 
 
 
 
 
 


